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   Protokół  XXXIX sesji 
Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  30 października 2018 roku 
 

                Obrady trzydziestej ósmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 9
00

 i trwały do godzinny 11
30

. W obradach sesji uczestniczyło 20  radnych zgodnie 

z listą obecności (nieobecny radny Jarosław Szafrański).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

4. Monika Kowalska – Naczelni Wydziału SO, 

5. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

6. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

7. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Ewa   Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek WZWiK, PGKiM, 

mieszkańcy Włoszczowy. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - powitał wszystkich zaproszonych gości. Otworzył obrady trzydziestej 

dziewiątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

w obradach uczestniczy 19 radnych i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi bądź propozycje zmian  

do porządku obrad. Propozycji nie wniesiono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

porządku obrad.  

Głosowanie:  19 głosów „za” (jednogłośnie) porządek obrad  został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  XXXVIII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  XXXVIII  sesji  Rady Miejskiej. 

5. Wnioski i interpelacje radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały Nr XXII/175/16 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 30 listopada 

2016r. w sprawie przyjęcia Kompleksowego planu rozwoju edukacji w Gminie 

Włoszczowa na lata 2016-2021,  

2) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Samorządowym Żłobku we 

Włoszczowie oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie, 

3) zmieniająca uchwałę Nr XVII/146/16 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 29 

czerwca 2016r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Włoszczowa, 

4) zmieniająca uchwałę Nr XVII/147/16 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 29 

czerwca 2016r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, 

5)  powierzenia Spółce pod firmą: Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą we 

Włoszczowie zadania własnego Gminy w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę umowy wykonawczej 

niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Hala rozładunku i przetwarzania zmieszanych 
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odpadów komunalnych wraz z wytwarzaniem paliwa alternatywnego” na terenie 

Składowiska Odpadów Komunalnych „Kępny Ług” we Włoszczowie” 

dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020, Oś priorytetowa 

„Dziedzictwo naturalne  i kulturowe”, Działanie 4.2 „Gospodarka odpadami”, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2018-2029, 

7) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2018 rok. 

7. Przedstawienie  informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

        1)  Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie, 

        2)  Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

8. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad.                                                                        

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie protokołu  XXXVIII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  poinformował, iż do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołu  XXXVIII sesji  Rady Miejskiej.  Poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu. 

Głosowanie: 19 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  XXXVIII  sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXXVIII sesji Rady Miejskiej w dniu 7 września  2018r. 

podjęto 7 uchwał, które w dniu 11 września 2018 r. przekazano: 

 Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 5 uchwał, 

 Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 2 uchwały, 

 w dniu 10 września 2018r. przesłano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 5 uchwał, 

 w dniu 11 września 2018r. na podstawie art.12 §12 ustawy z dnia 5 stycznia 201r. 

Kodeks wyborczy przekazano po jednej uchwale Komisarzowi Wyborczemu Kielce 3 

oraz Wojewodzie Świętokrzyskiemu. 

Przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XXXVIII sesji. 

Oznajmił, iż w tym okresie wydał 17 zarządzeń dotyczących funkcjonowania Urzędu 

i jednostek organizacyjnych. 

Do punktu 5 

Wnioski i interpelacje radnych   

Radna Maria Prymas 

 poprosiła o ujęcie w budżecie Gminy na 2019 rok środków finansowych dla OSP 

Łachów na zakup pompy, drużyna młodzieżowa z OSP Łachów zajmuje wysokie 

miejsca w zawodach pożarniczych w tym roku zajęła I miejsce w zawodach 

wojewódzkich ćwiczą na starym sprzęcie, ponadto również zabezpieczyć środki 

finansowe na remont garażu w OSP Łachów. 

Radny Piotr Turczyński 

 poinformował, iż składał wniosek odnośnie wyczyszczenia kloszy lamp 

oświetleniowych przy ul. 1-go Maja do dziś się nic nie zmieniło była mowa, że 

zostaną wymienione lampy, 

 brak chodnika po lewej stronie na ulicy Koniecpolskiej tj. od jej początku do budynku 

wybudowanego w pas jezdni  wykonane zostały tylko wjazdy na posesje z kostki 

brukowej natomiast pas od posesji do krawężnika wysypano kamieniem i utwardzono 
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mieszkańcy proszą o ułożenie kostki brukowej może Starostwo Powiatowe właściciel 

drogi z oszczędności po przetargach wykona chodnik z kostki brukowej na tym nie 

wielkim odcinku, 

 do Policji na nowo wyremontowanych ulicach Koniecpolskiej i Głowackiego 

szczególnie młodzi kierowcy poruszają się tymi ulicami z nadmierna prędkością  jest 

prośba aby częściej  na tych ulicach pojawił się patrol  Policji.  

Radnego Piotra Bulskiego 

 wykonanie furki aby mieszkańcy z osiedla Armii Krajowej mogli krótką drogą dojść 

do basenu „NEMO”, 

 uzupełnić kamieniem dziury na  drodze osiedle Armii Krajowej, 

 zamontowanie 2-3 lap oświetlenia ulicznego przy bloku Nr 3 osiedle Armii Krajowej, 

 wykonanie progu zwalniającego na drodze osiedlowej Armii Krajowej, 

 czy w budżecie Gminy  na 2019 rok zaplanowane są środki finansowe na kontynuację 

modernizacji drogi osiedlowej osiedle Armii Krajowej, 

 poprosił o zwrócenie się do Spółdzielni Mieszkaniowej „Lokator” o naprawienie 

nawierzchni po prawej stronie przy  bloku Nr 3  osiedle Armii Krajowej, 

 na ulicy ks. Bp. Jaworskiego brak odwodnienia, 

 poprosił o zwrócenie się do Sądy Rejonowego we Włoszczowie o wykonanie  

chodnika teren należy do Sądu,  

 zapytał  na ulicy Robotniczej czy Gmina odzyska część drogi dla poprawy 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym jest zwężenie przy posesji 11c i 13, 

 na części ulicy Robotniczej brak jest oświetlenia ulicznego, 

 w Koniecznie na zakręcie drogi w kierunku Rogienic zamontować barierki jest 

głęboki rów, 

 w Woli Wiśniowej na skrzyżowaniu dróg zamontować próg zwalniający podobny jak 

to jest na ulicy Wschodniej we Włoszczowie, 

 Internet szerokopasmowy na terenie Gminy Włoszczowa jak przebiega jego realizacja. 

Radnego Mirosława Małeckiego 

 zapytał czy jest pozwolenie budowlane na budowę obwodnicy we Włoszczowie. 

Radnego Michała Szafrańskiego 

 mieszkańcy pytają będzie budowana obwodnica i czy na przecięciu się z droga 

prowadzącą w kierunku Woli Wiśniowej będzie wybudowane rondo mieszkańcy Woli 

Wiśniowej, Sołtys, radny Stefan Lesiak  już 2017 roku pisemni wnioskowali aby to 

skrzyżowanie dróg było na zasadzie ronda, nie zostało to zaplanowane na etapie 

projektowania mimo, że mieszkańcy postulowali wybudowanie takiego ronda odbyło 

się zebranie wiejskie w tym temacie, co zostało zrobione od momentu zebrania 

wiejskiego w woli Wiśniowej w temacie ronda. 

Radnego Jerzego Wiśniewskiego  

 wjazd do Kurzelowa droga wojewódzka tam w dalszym ciągu po opadach deszczu stoi 

woda, ta sprawa jest zgłaszana już od ponad półtora roku i nikt w tym temacie do dziś 

nic nie zrobił, elewacja mieszkanki jest cały czas niszczona kto za to zapłaci, 

wykonawcę tej drogi obowiązuje gwarancja, były dwie Komisje uznały wadę lecz nic 

nie zrobiono może jakaś skuteczniejsza interwencja do Świętokrzyskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Kielcach spowoduje naprawienie tej nawierzchni tak aby 

woda tam nie stała. 

Radnej Marii Prymas   

 poprosiła o zwrócenie się do Starostwa Powiatowego o usuniecie starych drzew na 

końcu ulicy Koniecpolskiej wybudowano nowe rondo jadąc do Łachowa na drogę 

spadają gałęzie  przy dużych podmuchach wiatru te drzewa mogą się złamać i spaść 

na drogę i może dojść do nieszczęścia. 

Józefa Wichrowska Sołtys sołectwa Gościencin  

 zwróciła się o zamontowanie nowych wiat przystankowych, 

 poprosiła o wycinkę krzaków wyjazd z Gościencina w lewo na drogę wojewódzką 
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w kierunku Maluszyna brak widoczności, 

 na ulicy Wiśniowej od Domu Kultury do basenu NEMO we Włoszczowie  gałęzie 

drzew zastawiają lampy oświetlenia ulicznego brak dobrej widoczności. 

Do punktu 6.1 

zmiany uchwały Nr XXII/175/16 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 30 listopada 2016r. 

w sprawie przyjęcia Kompleksowego planu rozwoju edukacji w Gminie Włoszczowa na lata 

2016-2021 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 

pytań odczytał treść uchwały i poddał ja pod głosowanie. W wyniku głosowania Rada 

Miejska we Włoszczowie 19 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr XXXIX/340/18 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/175/16 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 30 

listopada 2016r. w sprawie przyjęcia Kompleksowego planu rozwoju edukacji w Gminie 

Włoszczowa na lata 2016-2021. 

Do punktu 6.2 

ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Samorządowym Żłobku we Włoszczowie oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Piotr Bulski – zawnioskował aby uwzględnić Kartę Dużej Rodziny w nowo powstałym 

Żłobku tak jak to jest w Przedszkolach żeby rodzice mogli skorzystać ze zniżek gdy dziecko 

będzie przebywać w Żłobku powyżej 5 godzin dziennie. 

Arkadiusz Milewski Inspektor SCO we Włoszczowie – poinformował jeśli chodzi o zniżkę 

dla rodzin posiadających  Kartę Dużej Rodziny, w podjętej  wcześniej  uchwale  odnośnie 

Karty Dużej Rodziny dla rodzin z terenu Gminy Włoszczowa można dokonać zapisu 

odnośnie zniżek w Żłobku wywołując nową uchwałę. 

Radny Zbigniew Woldański  - odniósł się do zapisu § 3 tej uchwały jest do 15 złotych dzienne 

wyżywienie natomiast w Przedszkolu dzienne wyżywienie wynosi 7 złotych dlaczego jest 

przyjęta tak wysoka granica wyżywienia to więcej jak 100% wyżywienia w Przedszkolu. 

Arkadiusz Milewski – poinformował, iż jest to maksymalna stawka za wyżywienie, w Żłobku 

jest inna dieta niż w Przedszkolu w Żłobku będą przebywać dzieci do 3 roku życia, Dyrektor 

Żłobka ustali  konkretną stawkę za wyżywienie na podstawie kosztów zakupu produktów, 

kosztów obsługi w innych Żłobkach ta stawka kształtuje się na poziomie 10 złotych dziennie.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu uchwały, 

więcej pytań nie wniesiono odczytał treść uchwały i poddał pod głosowanie. W wyniku 

głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 19 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

Nr XXXIX/341/18 w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Samorządowym 

Żłobku we Włoszczowie oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

Do punktu 6.3 

zmieniająca uchwałę Nr XVII/146/16 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 29 czerwca 

2016r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Jerzy Wiśniewski – poinformował, iż w uchwale nie jest sprecyzowany zapis odnośnie 

odbioru opon wystawiane są wszystkie opony lecz nie wszystkie są zabierane pozostawiane 

są opony od ciągników i samochodów ciężarowych nie wszyscy wiedzą, że tylko są zabierane 

opony od samochodów osobowych. Mieszkańcy powinni być poinformowani jakie opony 

będą zabierane, a jakie opony nie będą zabierane przez firmę odbierającą odpady komunalne 

powinna być opracowana ulotka, którą  by sołtysi rozdali mieszkańcom przy płaceniu 

podatku. 

Michał Ślęzak Naczelnik Wydziału MRO – poinformował, iż przy kolejnych terminach 

odbioru  będą informacje w formie ulotek. 

Radny Michał Szafrański -  poinformował, iż bardziej skuteczne będzie podanie takiej 

informacji na kalendarzach niż ulotki, kalendarze docierają do wszystkich mieszkańców, 

a z ulotkami to różnie z nimi bywa.   
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Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu uchwały, 

więcej pytań nie wniesiono odczytał treść uchwały i poddał pod głosowanie. W wyniku 

głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 19 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

Nr XXXIX/342/18 w sprawie zmieniająca uchwałę Nr XVII/146/16 Rady Miejskiej we 

Włoszczowie z dnia 29 czerwca 2016r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 6.4 

zmieniająca uchwałę Nr XVII/147/16 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia 29 czerwca 

2016r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 

pytań odczytał treść uchwały i poddał ja pod głosowanie. W wyniku głosowania Rada 

Miejska we Włoszczowie 19 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr XXXIX/343/18 

w sprawie zmieniająca uchwałę Nr XVII/147/16 Rady Miejskiej we Włoszczowie z dnia                

29 czerwca 2016r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

Do punktu 6.5 

powierzenia Spółce pod firmą: Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą we Włoszczowie zadania własnego 

Gminy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę umowy wykonawczej niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Hala rozładunku 

i przetwarzania zmieszanych odpadów komunalnych wraz z wytwarzaniem paliwa 

alternatywnego” na terenie Składowiska Odpadów Komunalnych „Kępny Ług” we 

Włoszczowie” dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020, Oś priorytetowa „Dziedzictwo naturalne  

i kulturowe”, Działanie 4.2 „Gospodarka odpadami” 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  

Michał Ślęzak Naczelnik Wydziału MRO – zwrócił się do Rady o dopisanie w §1 ust. 1 

wiersz 6 działki o nr 9001/3 zgodnie ze złożonym projektem przez PGKiM we Włoszczowie 

aby była spójność. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu uchwały, 

więcej pytań nie wniesiono, odczytał treść uchwały wraz z poprawką złożoną przez 

Naczelnika i poddał pod głosowanie. W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 

19 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr XXXIX/344/18 w sprawie powierzenia 

Spółce pod firmą: Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą we Włoszczowie zadania własnego Gminy 

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę umowy wykonawczej niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Hala rozładunku 

i przetwarzania zmieszanych odpadów komunalnych wraz z wytwarzaniem paliwa 

alternatywnego” na terenie Składowiska Odpadów Komunalnych „Kępny Ług” we 

Włoszczowie” dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego 2014-2020, Oś priorytetowa „Dziedzictwo naturalne  

i kulturowe”, Działanie 4.2 „Gospodarka odpadami”. 

Do punktu 6.6 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2018-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował, iż  do pierwotnego projektu uchwały  WPF 

na lata 2018-2029 w załącznik Nr 3 Objaśnienia zostały dziś rozdane poprawki w związku 

z otrzymanymi dotacjami celowymi, które zostały wprowadzone zarządzeniami Burmistrza 

miedzy sesjami i tak : planowane dochody w 2018r. zmniejszono o kwotę 2.830.545,15 zł do 
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kwoty 81.238.696,65 zł, dochody bieżące zmniejszono o kwotę 298.531,75 zł z tytułu dotacji 

i środków na cele bieżące zgodnie z decyzjami wojewody Świętokrzyskiego. Planowane 

wydatki zmniejszono o kwotę  2.830.545,15 zł, które po zmianach wynoszą 92.590.031,34 zł, 

wydatki bieżące zwiększono o kwotę 1.313.408,70 zł  do wysokości 70.807.097,28 zł. 

W związku z brakiem pytań odczytał treść uchwały i poddał ja pod głosowanie. W wyniku 

głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 19 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

Nr XXXIX/345/18 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2018-2029. 

Do punktu 6.7 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2018 rok 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – zgłosił poprawkę po stronie dochodów w uzasadnieniu jest 

kwota 4000 zł zwiększenie planu dochodów z tytułu dzierżaw gruntów kwota ta jest 

wprowadzona w Dziale 75412 Ochotnicze straże pożarne jako wkład własny do dotacji 

celowej dla OSP Bebelno w uchwale Załącznik Nr 6 poz.8 dofinansowanie remontu 

pomieszczeń sanitarnych  w strażnicy (środki z MSWiA 3.500 zł) wkład własny 7000 zł. 

zmniejsza się dochody budżetu Gminy Włoszczowa na 2018r o kwotę 3.815.143,26 zł, 

zmniejsza się wydatki  w budżecie Gminy Włoszczowa  na 2018r. o kwotę 3.815.143,26 zł. 

budżet po dokonanych zmianach wynosi po stronie planowanych dochodów  81.238.696,65 

zł, a po stronie wydatków 92.590.031,34 zł.   

W związku z brakiem pytań odczytał treść uchwały i poddał ja pod głosowanie. W wyniku 

głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 19 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

Nr XXXIX/346/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2018 rok. 

Do punktu 7 

Przedstawienie  informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

        1)  Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie, 

        2)  Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

Przewodniczący Rady  - poinformował, iż oświadczenia majątkowe radnych Rady Miejskiej 

we Włoszczowie według stanu na dzień   31 grudnia 2017 roku zostały złożone w terminie tj. 

do dnia 30 kwietnia 2018 roku. 

Wykonując dyspozycję art.24h ust.6  ustawy samorządowej oświadczenia majątkowe                

20 radnych w dniu 08 maja 2018 roku przesłałem do właściwego Urzędu Skarbowego ze 

względu na miejsce zamieszkania osób składających oświadczenia.  

W dniu 26 kwietnia 2018 roku oświadczenie majątkowe Przewodniczącego Rady zostało 

przekazane Wojewodzie Świętokrzyskiemu. 

Realizując - art. 24 i ust. 3 ustawy – jawne informacje zawarte w oświadczeniach 

majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu 

Gminy Włoszczowa. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego we Włoszczowie przy piśmie  2615 SKA-4006.1.2018 z dnia              

26 października 2018r. informuje, iż oświadczenia majątkowe radnych poddano weryfikacji 

pod kątem zgodności ujawnionych kwot dochodów, porównując z wysokością wykazanych 

w zeznaniu podatkowym za 2017 rok oraz informacjami o dochodach będących w posiadaniu 

tutejszego urzędu skarbowego w oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych: 

- Piotra Bulskiego 

- Marię Prymas 

- Michała Szafrańskiego 

- Annę Szczepanik 

- Zbigniewa Woldańskiego 

stwierdzono rozbieżności w zakresie wykazanego dochodu,  w/w osoby złożyły  w Urzędzie 

Skarbowym we Włoszczowie wyjaśnienia i jak ustalono stanowiły oczywiste omyłki. 

Ponadto zapoznał z radnych z pismem Wojewody Świętokrzyskiego znak: 

PNK.III.414.31.2018 z dnia 16.10.2018r. organ nadzoru dokonał analizy oświadczeń 
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majątkowych złożonych Wojewodzie Świętokrzyskiemu  do 30 kwietnia 2018 roku oraz na 

dwa miesiące przed upływem kadencji Przewodniczącego Rady Miejskiej we Włoszczowie 

Grzegorza Dudkiewicza i stwierdził nieprawidłowości: nie wskazano tytułu prawnego do 

nieruchomości (część A pkt II.4 oświadczenia). Określenie „umowa darowizny” nie jest 

wskazaniem tytułu prawnego, którym może być: prawo własności, prawo użytkowania 

wieczystego, spółdzielcze własnościowe prawo do lokalu, użytkowanie, dzierżawa, najem, 

i inne. Wskazane powyżej formalne nieprawidłowość stanowią naruszenie przepisów prawa 

określających, jakie informacje powinno zawierać rzetelne i staranne wypełnione przez osoby 

zobowiązane oświadczeniem majątkowym. Stwierdzone nieprawidłowość nie dała podstaw 

do wystąpienia do Centralnego Biura Antykorupcyjnego z wnioskiem o kontrolę oświadczeń 

majątkowych.  

 

 

 
Protokołował 

 

/ - /Mirosław Witkowicz  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/ - / Grzegorz Dudkiewicz 


